
 

 

 

Dagsorden og referat 6. december 2023 

 

Deltagere: Bodil Grønlund Madsen, Flemming Roesbjerg, Freddy Johansen, Henning Carlsen,  
Morten Holm, Preben Larsen, Mads Franklin Simonsen, Bente Aalund,  
Hans-Henrik Jensen (ref.) 

A ud: Anne Marie Molter Rasmussen, Sarah Töpperwien, Stefan Nielsen    

 

1. Godkendelse af referat fra sidste møde 
Referat godkendt. Der er fulgt op på Førstehjælps- og trænerskursus, og der er købt ny opvaskemaskine. 
 

2. Info fra møde med Outdoor Sydfyn 26. oktober. 
Flemming deltog i mødet, hvor både Outdoor Sydfyn og kommunen deltog. Der arbejdes på at få flere 

l at bruge Tulip-bygningen. Planen er, at bygningen i højere grad bliver et samlingspunkt, hvor bl.a. 
biblioteket skal fly es derned. Der bliver trukket en del ak viteter l byen i 2024, bl.a. som noget nyt 
afvikles Faaborg Vinterdage med flere forskellige ak viteter. 
 

3. Info om møde med DGI 28. oktober 
Henning deltog i meget inspirerende møde med fokus på frem dens ak viteter i foreningsregi.  
Der blev bl.a. talt om vig gheden af ak viteter, der har mindre fokus på konkurrence, og mere fokus på 
fællesskab og sjove ak viteter.  
Der blev derudover talt om vig gheden af at have fokus på de unge og deres forældre, samt hvordan vi 
kan have større fokus på vores sponsorer. Der var generelt stort fokus på cykling i . ak viteter for børn. 
 

4. Klubhus, hvad der sker med Gåsebjergsand, referat fra møde 4. december 2023 
Flemming og Henning deltog i møde vedrørende klubhus. På mødet blev fremlagt hvilke fonde, der er 
med i projektet. Der var på mødet stort fokus på, at et nyt klubhus bliver bygget ud fra principper om 
bæredyg ghed. I marts inviteres l nyt møde. Projektet er på nuværende dspunkt ikke finansieret. 
Tidshorisonten for byggeriet er sat l 5 år.  
 

  



 

5. Generalforsamling 29. februar 2024 
a. Ordstyrer 

Der nedsæ es et lille udvalg, der skal stå for det prak ske omkring generalforsamlingen. 
Henning, Morten og Flemming tager opgaven. 
Der ønskes en vedtægtsændring, så referatet fra bestyrelsesmødet kun skal underskrives af 
dirigenten og formanden.  

b. Nyt navn l klubben Faaborg Sport & Mo on 
Der er i bestyrelsen et klart ønske om af ændre klubbens navn, og en kommende proces 
blev drø et. Det a ales, at alle afdelinger i løbet af december drø er holdningen l en 
navneændring l Faaborg Sport & Mo on. Alle afdelinger melder lbage l formanden 
senest fredag d. 22. december, hvad holdningen er i de enkelte afdelinger. 

c. Stemmetællere og papir l afstemning 
Det nedsa e udvalg sikrer rammerne for evt. afstemninger ved generalforsamlingen. 

d. Cafe Elmelund vil gerne levere mad og arrangere i Rise Sparekasse – Forum. 
Det beslu es, at generalforsamling a oldes i Rise Sparekasse – Forum og at Café Elmelund 
leverer maden.  

e. Har vi re et paragrafferne med banken 
Ændring er vedtaget – og paragrafferne ændres ifm. generalforsamling. 

f. Skal vi have et punkt der hedder sponsorudvalg på lige fod med de andre udvalg? 
På kommende bestyrelsesmøde e erspørges mulige medlemmer l et sponsorudvalg. 
 

6. Status på digitale medier og ny hjemmeside 
Der arbejdes fortsat på at få etableret en ny hjemmeside. Det har taget en anelse længere d end 
forventet, og det beslu es derfor, at der også i 2024 afsæ es midler l arbejdet. 
Der laves løbende opslag på Facebook og Instagram omkring klubbens ak viteter. Opslag på Facebook 
deles i Facebook-grupperne Faaborg og Det sker i Faaborg. Opslagene laves primært på baggrund af 
andre opslag på sociale medier. Cykelafdelingen nedlægger deres lukkede grupper på Facebook og 
opre er én ny fælles gruppe. Der laves oversigt over eksisterende sider på ne et. 
 

7. Status på Skismøren 
Det beslu es, at årets første udgivelse af Skismøren skubbes en anelse, så vi får nyt med fra eks. 
generalforsamlingen. 
 

8. Opsamling på klubfælles løvfaldstur 
Alt fungerede rig g fint, og der var stor lslutning med 60 deltagere. Stor ros l arrangørerne. 
 

9. Opsamling Powercup 
Der blev orienteret om afviklingen af Powercup 
 

10. Opsamling på Crossløb 
Et godt arrangement – hvor alt fungerede rig g fint. Det var en rig g god dag. 



 

 
 

11. Skiafdeling, mail vedrørende træner l skituren 
Morten har foreslået skiafdelingen, at der a oldes et internt møde i afdelingen, hvor forespørgslen l 
bestyrelsen drø es igen. Morten melder lbage l Henning. 
 

12. Eventuelt 
Tilmeldingssystemet vi brugte l Løvfaldturen, bruger vi også l generalforsamlingen.  
 

13. Næste møde 
Næste møde er onsdag d. 7. februar kl. 17.00 – 20.00 

 


